
BK Yoi Styrelsemöte nr 11
24/11- 2019

Närvarande
Ivar Nilsson per telefon
Glenn Bardh
Tuija Kilian
Anna Zetterberg

1.Mötets öppnande 
Ivar förklarar mötet öppnad

2.Val av ordförande, sekreterare och justerare
Till Ordförande valdes Ivar Nilsson
Till Sekreterare valdes Tuija Kilian
Till Protokolljusterare valdes Anna Zetterberg

3. Godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan godkändes

4. Rapporter
a. Ordförande
Tom och Anna kommer att vara med på en träff mellan Smålansd idrotten och kommunen

b. Kassören
På föreningens företagsskonto finns 121 276,60 kr
På föreningens Sparkonto finns 75 471,17 kr
Betalande medlemmar Lattjo 13, Judo 16, Taiso 2 och Jujutsu 47
Några träningsavgifter och dräkter ligger ute fortfarande.

c. Sektions ansvariga rapporter
Judo
Ivar har haft hjälptränar utbildning för Mattias Wernald och Philip Pettersson.
Utbildningen i Uddevalla blev inställd.
Andreas Eckert har gradering till 1dan 14/12

 Jujutsu
Glenn och Tom har gredering till 3dan 1/12.
Det är bra tryck på träningarna, hade varit 27 barn i veckan vilket är jätte bra.
Tom kommer att hålla i elevens val nästa vecka.

5. Kommande tävlingar, läger och utbildningar
Klubbens Julbord på Björkhaga 6/12
Graderingar Jujutsu kommer att vara tis 17/12
Graderingar Judo kommer att vara i veckan som kommer

6. Utgifter
Graderingsmaterial Glenn 700kr.
C-kurs för 2 pers från Jujutsu 4000kr.

7.Klubben
Ivar ska kolla med Exxi om att skaffa 2st flaggor till klubben som vi kan ha ute på trottoaren.
Ivar ska ta kontakt med Sandhems tryckeri om att skaffa tränar overraller.



8.Vinterläger
Vinterlägret ska ställas in, krockar med ett förbundsläger inom Jujutsu i Jönköping.
Daniella avbokar lokaler och matsal.

9. LML
Vem kan hålla in detta?
Micke är intresserad samt Anna. Klubben ska fundera på ifall man kan ha ett rullande schema på detta. 
Frågan hänskjuts till nästa möte.
Anna, Glenn, Ivar och Micke får prata om detta.

10. Nästa möte 
5/1 2020 klockan 11.00 på klubben. Direkt efter mötet ska klubben ha städdag.

12. Övriga frågor
Klubben måste bli bättre på att maila Daniella om alla kurser som medlemmar åker på.

13. Mötets avslutande
Ivar förklarade mötet avslutat

Ordförande

Sekreterare 

Protokolljusterare


